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Protokół Nr 22/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 14 stycznia 2020 r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Pawłowska Katarzyna - Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w 

Dąbrowie Biskupiej 

3. Czaplewska Karolina – młodszy referent ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Oferta zajęć dla dzieci podczas ferii w szkołach, w GOKSiR  

3. Harmonogram imprez kulturalnych  organizowanych przez GOKSiR, z kalendarzem tych 

imprez. 

4. Sołtysiada - pojedynek sołectw, wypracowanie konkurencji, sprawy regulaminowe.  

5. Wolne wnioski  

6. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Aneta Ebekozien o godzinie 9:00 otworzyła 

posiedzenie Komisji, a następnie powitała członków komisji, Wójta Gminy oraz przybyłych 

pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Oferta zajęć dla dzieci podczas ferii w szkołach oraz w GOKSiR w Dąbrowie Biskupiej 

Radna Agnieszka Wojciechowska odczytała informacje uzyskane ze szkół podstawowych jakie komisja 

otrzymała od Dyrektorów Szkół z terenu gminy Dąbrowa Biskupia. 

Informacje stanowią załączniki do protokołu.  

Przewodnicząca Komisji udzieliła głosu Pani dyrektor Katarzynie Pawłowskiej. 

Pani Katarzyna Pawłowska przedstawiła plan zajęć na ferie 2020 roku. 

Plan stanowi załącznik do protokołu. 
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Pani Katarzyna Pawłowska - Oprócz zajęć ujętych w planie przewidujemy w czwartek turniej ping-

ponga. Zajęcia plastyczne będą prowadzone przez Pana Rysia, który planuje wykonanie stylizowanej 

postaci do zawieszenia jako dekoracje świetlicy. Dziewczyny planują zajęcia kulinarne. We wtorki 

planowo będą odbywały się zajęcia taneczne a w piątek prawdopodobnie będzie odbywał się język 

angielski ale jest uzależnione o ilości chętnych dzieci. 

Radna Aneta Ebekozien - Jakie grupy wiekowe będą mogły korzystać z nauki angielskiego? 

Pani Katarzyna Pawłowska - Pani prosiła aby na pierwsze spotkanie zaprosić wszystkie dzieci i 

młodzież jak również osoby dorosłe. Spotkanie jest zaplanowane na piątek. Zajęcia stałe będą się 

odbywały oprócz Fantazji Animacje, która będzie prowadziła zajęcia we wcześniejszych godzinach. Jeśli 

chodzi o karate to zajęcia cieszą się zainteresowaniem. 

Radna Renata Frontczak - Jeśli chodzi o grupę taneczną to czy uczestnicy ćwiczą teraz nowy układ bo 

kilka osób byłoby zainteresowanych udziałem w tych zajęciach. 

Pani Katarzyna Pawłowska - Była chwilowa przerwa w zajęciach tanecznych dlatego nie będzie 

problemu dla osób chętnych aby rozpoczęły zajęcia. 

Radna Aneta Ebekozien - Czy będą prowadzone zajęcia na świetlicach podczas ferii? 

Pani Katarzyna Pawłowska - zajęcia na świetlicach nie będą prowadzone ponieważ nie mam 

odpowiedniej liczby pracowników a poza tym ogrzewanie tych świetlic podczas zajęć generowałoby 

ogromne koszty za energię elektryczną. 

Radna Aneta Ebekozien - Jeśli chodzi o ogrzewanie to akurat w Parchaniu nie byłoby takiego 

problemu.  

Pani Katarzyna Pawłowska -Nie organizujemy zajęć na żadnej świetlicy ponieważ personalnie nie 

jesteśmy w stanie zorganizować 

Ad.3. Harmonogram imprez kulturalnych  organizowanych przez GOKSiR, z kalendarzem tych 

imprez. 

Pani Katarzyna Pawłowska przedstawiła plan imprez zaplanowanych na rok 2020 organizowanych 

przez GOKSiR w Dąbrowie Biskupiej. 

Plan stanowi załącznik do protokołu. 

Radna Aneta Ebekozien - Kogo zapraszamy na koncert z okazji Dnia Kobiet? 

Pani Katarzyna Pawłowska - Nie pamiętam nazwy ale jest to trio, które wykonuje utwory z lat 20-tych 

i 30-tych.  

Radna Renata Frontczak - Jeśli chodzi o Dzień Dziecka to odbędzie się gminny i oprócz tego 

indywidualnie w każdej szkole? 

Wójt Gminy - To zalęży od Dyrektora danej szkoły 

Pani Katarzyna Pawłowska - W sprawie Dni Dziecka będę rozmawiała z dyrektorami szkół.  

Radna Aneta Ebekozien - Nie wiem czy wpisywanie w plan imprez jednego dnia dziecka jest 

uzasadnione. Uważam, że szkoły zorganizują Dni Dziecka. 

Pani Katarzyna Pawłowska - Na imprezach organizowanych w Dąbrowie Biskupiej zawsze jest więcej 

dzieci z terenu gminy niż z samej Dąbrowy.  
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Radna Aneta Ebekozien - - Organizując Gminny Dzień Dziecka nie pomoże nam Pani w organizacji tej 

imprezy w szkole powodując większe obciążenie dla Rady rodziców. Rodzicom łatwiej jest 

zorganizować ten dzień dziecka we współpracy z GOKSiR ponieważ częściowo partycypujecie w 

kosztach związanych z jego organizacją.  

Pani Katarzyna Pawłowska - Dlatego prosiłam abyście Państwo rozmawiali w tej sprawie bo głosy są 

różne w tej sprawie. 

Radna Renata Frontczak - Może warto byłoby zorganizować takie spotkanie i wspólnie z Radami 

Rodziców ustalić wspólne stanowisko w tej sprawie.  

Wójt Gminy - Myślę, że w każdej szkole powinien zostać zorganizowany dzień dziecka.  

Pani Katarzyna Pawłowska - Należy wziąć pod uwagę, że zorganizowanie 4 dni dziecka będzie 

stanowiło koszt dużo większy niż zorganizowanie jednego gminnego dnia dziecka. 

Wójt Gminy - Na czym miałaby polegać pomoc GOKSiR-u w zorganizowaniu tych Dni Dziecka? 

Pani Katarzyna Pawłowska - Dotychczas przeznaczaliśmy na każdą szkołę określoną kwotę np. 

opłacaliśmy dmuchany plac zabaw, organizowaliśmy animacje, kupowaliśmy nagrody i żywność. 

Współpraca oraz pomoc ze strony szkół była różna ale mamy świadomość, że pewnych zachowań nie 

możemy na szkołach wymusić. Są szkoły, z którymi świetnie się nam współpracuje bo oprócz Rad 

Rodziców angażują się również mieszkańcy i stowarzyszenie działające na danym terenie.  

Wójt Gminy - Jeżeli Rada rodziców widzi, że jest doceniana przez dyrektora placówki to mają wówczas 

większą motywację do działania i wzajemnej współpracy.  

Pani Katarzyna Pawłowska - W najbliższy czasie będę rozmawiała z dyrektorami. Jeżeli będzie Gminny 

Dzień Dziecka to zostanie zorganizowany na gminnym boisku. 

Radna Aneta Ebekozien - W moim mniemaniu Dzień dziecka powinien zostać zorganizowany w każdej 

szkole.  

Radna Renata Frontczak - Czyli rozumiem, że jeśli zorganizujecie Gminny Dzień Dziecka to wówczas 

nie możemy liczyć na pomoc GOKSiR-u w kwestii finansowej? 

Pani Katarzyna Pawłowska - Nie mogę na chwilę obecną określić kwoty jaką będę mogła przeznaczyć 

na Dzień dziecka. Ja mogę się spotkać z Radami Rodziców ale proszę aby radni ustalili również wspólne 

stanowisko w sprawie organizacji dni dziecka. Dni Dziecka są dla wszystkich dzieci a nie tylko z terenu 

danej szkoły. 

Radna Renata Frontczak - Rozumiem, że 3 maja będą uroczystości w kościele w Brudni a potem 

przeniesiemy się do Dąbrowy? 

Radna Aneta Ebekozien - Jak miałoby wyglądać to spotkanie z Radami Rodziców w jakich godzinach i 

jakim terminie? 

Pani Katarzyna Pawłowska - Jutro będę rozmawiała z dyrektorami. Gdyby doszłoby do spotkania to 

należałoby zaprosić 5 rad rodziców i spotkać się popołudniu i najlepiej w GOKSiR w Dąbrowie 

Biskupiej. Kolejną imprezą jaką chcemy zorganizować  to Dzień Latawca i planujemy aby Pan Ryszard 

jeździł do szkół i prowadził warsztaty z techniki wykonywania latawców tak abyśmy wszyscy mogli 

spotkać się 20 września i wspólnie bawili się nimi zakończone pieczonym ziemniakiem. W planie nie 

ujęto 11 listopada bowiem biorę pod uwagę 2 formy. Pierwsza z nich jest to bieg niepodległości a 

drugą msza święta w Pieraniu lub w Parchaniu.  
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Radna Aneta Ebekozien - Czyli w pierwszej kolejności odbyłby się bieg a popołudniu msza święta? Nie 

wiem czy jest to dobre rozwiązanie bo mszą powinniśmy zaczynać a nie kończyć uroczystości z okazji 

11 listopada. 

Pani Katarzyna Pawłowska - Ja rozumiem ale my jako współorganizatorzy biegu jesteśmy już w pracy 

od 8.00 a pierwszy bieg rozpoczyna się już o 10.00. Chciałabym uniknąć sytuacji aby uniemożliwiać 

uczestniczyć mieszkańcom zarówno w biegu jak i we mszy. 

Radna Aneta Ebekozien - Czy wiadomo w jakim terminie odbędą się dożynki powiatowe? 

Pani Katarzyna Pawłowska - Jak na razie nie określono terminu ale zazwyczaj odbywają się na 

początku września. 

Wójt Gminy - proponuje aby dożynki gminne odbyły się 24 sierpnia 

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Aneta Ebekozien 

podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, 25 czerwca 2019 r. , godz. 12:00 

 Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

 Karolina Czaplewska   Aneta Ebekozien 


